

# Huaxia South Chinese School Weekly News

## March 1, 2018

华夏中文学校的同学们，老师们和家长们，你们好！

本周六（3月3号）中文学校正常上课。

下面是本周的通知：

1. 接到高中通知，为加强学校安全，本周起学校的大门将会在上锁时间锁上。大家需要进出大门时，请稍候，由 PTA 安排的值班家长为大家开门。

2. 本周六第三节课的家长会，除六年一班在 A101, 六年二班在 A102 外，其他班级都在本教室进行。部分文化课教室相应调整：摄影 D102，英文阅读 D104，中国节 D110，小学数学 E104，初中数学 E113，高中数学 E108，论坛辩论 E117。

3. 经董事会讨论决定，学校新建了官方微信群，作为学校发布信息的平台，如果大家还没有入群，请让朋友们邀请你们入群，或到办公室或者 PTA 桌找我们。

4. 总校辩论比赛在四月底举行，今年的辩题是：

正方：人工智能让世界越来越好，应该发展

反方：人工智能不能让世界越来越好，应该限制。

和往年一样，4-6 年级为中年组，7 年级以上为高年级组。中年组将由吴仁老师负责，高年级组由廖山漫老师负责。各位老师推荐自荐的名单尽早报给廖山漫老师。

5. 由华夏中文学校南部分校、爱迪生分校、东部分校联合举办的“三校春晚”，2月25号在位于马塔旺市的斯特林花园（Sterling Gardens, Matawan）成功举行。

特别鸣谢赞助嘉宾：新泽西华人联合总会主席林潔輝，嚴欣鎧夫婦；苏富比地产徐荣女士；曼伯特有限公司；美国新泽西福建同乡会郭瑞尧会长，谢成杰主席及全体同仁。

特别感谢南部的叶晶校长，赵巍副校长和王剑卫董事；爱迪生学委主席施景渭；华夏东部校长沈波和副校长孙斌；华夏爱迪生校长吴强和副校长王旭涛；总校文艺部部长林胜天对活动的大力支持和付出。

如果您可以和愿意来做中文和文化课老师，请和我们联系：[principal@hxsouth.org](mailto:principal@hxsouth.org)。

南部中文学校的家庭们，感谢你们的参与和支持。我们周六见！

赵巍

华夏南部中文学校副校长

2018年3月1日

Dear Huaxia Students, teachers and Parents,

The school will be open on this Saturday (3/3/2018).

Here's this week's news:

1. To enhance safety and security, the front door of the school will be locked during class time. When entering or leaving the building, please ask parent on duty to open the door for you.
2. The parent-teacher conference will be held this Saturday on the third period. The teachers will send out the details.
3. Upon discussion and decision by the board of directors, the school has newly created the official WeChat group as a platform for schools to release information. If you have not joined the group, please let friends invite you, or visit the office or PTA for help.
4. Huaxia Annual Chinese Debate Competition will be hold on April 28 at East Brunswick. There will be one team for Grade 4-6, and another team for Grade 7-9. Please let your teacher know if you are interested in.  
Debate topic: Whether Artificial Intelligence is good for our future
5. The Dinner Banquet hosted by Huaxia South, Huaxia Edison and Huaxia East was successfully held on Feb 25 at Sterling Garden at Matawan.  
Thanks to our Sponsors Mrs. Margaret Lam, Mr. David Yen; Sotheby Realtor – Emma Xu; Mambate US; and Mr. Chenjie Xie and Mr. Ruiyao Guo from Fujian Association.  
Special appreciation to Ms. Joyce Chau, Mr. Wei Zhao and Mr. Jason Wang from South Chinese School; Edison BOE Chairman Jerry Shi; Mr. Frank Shen and Mr. Sun Bin from East Brunswick Chinese School; Mr. Qiang Wu and Mr. Tom Wang form Edison Chinese School; Mr. Simon Lin from Huaxia Headquarter. The event will not happen without your time and effort!

With warm regards,

Wei Zhao  
Huaxia South Chinese School Vice Principal

3/1/2018